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Darłowo, dnia 3 kwietnia 2020 roku 
 
BR.0002.3.2020 
 
 

Protokół Nr XIX/2020 

z XIX sesji (nadzwyczajnej) Rady Gminy Darłowo VIII kadencji 

z dnia 3 kwietnia 2020 roku 

pod przewodnictwem 

Pana Grzegorza Hejno - Przewodniczącego Rady Gminy Darłowo 

 
Sesja odbyła się w trybie online przy pomocy aplikacji dostosowanej do zdalnego 
prowadzenia obrad. 
 
Przewodniczący rozpoczął obrady sesji o godzinie 1200, a zakończył o godzinie 1258. 
 

 

Na ustawowy stan 15 Radnych w chwili rozpoczęcia w sesji uczestniczyło 14 Radnych, co 
stanowi kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał. 

Przewodniczący Rady zgodnie z kolejnością alfabetyczną wyczytywał kolejno radnych z 
prośbą o potwierdzenie swojej obecności w dzisiejszych obradach sesji w trybie zdalnym na 
podstawie czego zostanie sporządzona lista obecności radnych.  
 
1. Radny Dariusz Bańczewski potwierdził swoją obecność w dzisiejszych obradach. 
2. Radny Waldemar Bonk potwierdził swoją obecność w dzisiejszych obradach.  
3. Radny Robert Ciszek był nieobecny, usprawiedliwiony. Przewodniczący Rady 

poinformował biorących udział w dzisiejszej sesji o tym, że radny Robert Ciszek zgłaszał 
przed sesją swoją nieobecność z powodu wykonywania obowiązków służbowych w 
terenie.  

4. Radna Marzena Drzewucka potwierdziła swoją obecność w dzisiejszych obradach. 
5. Radny Mirosław Gałuszkiewicz potwierdził swoją obecność w dzisiejszych obradach.  
6. Radny Grzegorz Hejno Przewodniczący Rady potwierdził swoją obecność.  
7. Radny Bogdan Herbeć potwierdził swoją obecność w dzisiejszych obradach.  
8. Radny Henryk Ignatowicz potwierdził swoją obecność w dzisiejszych obradach.  
9. Radna Anna Krawczuk-Kiełb potwierdziła swoją obecność w dzisiejszych obradach.  
10. Radna Joanna Lach potwierdziła swoją obecność w dzisiejszych obradach.  
11. Radny Wiesław Moskwa potwierdził swoją obecność w dzisiejszych obradach.  
12. Radny Henryk Noworolnik potwierdził swoją obecność w dzisiejszych obradach.  
13. Radna Justyna Osses potwierdziła swoją obecność w dzisiejszych obradach.  
14. Radny Piotr Szewczykowski potwierdził swoją obecność w dzisiejszych obradach.  
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15. Radny Adam Wasieńko potwierdził swoją obecność w dzisiejszych obradach.  
Pan przewodniczący na podstawie tak sporządzonej listy obecności radnych stwierdził udział 
14 radnych w dzisiejszej sesji i prawomocność do podejmowania uchwał.  
  
Pan przewodniczący również powitał sołtysów sołectw Gminy Darłowo. Wszyscy Sołtysi 
Sołectw Gminy Darłowo w liczbie 31 osób zostali poinformowani o zwołanej na dzień 
dzisiejszy sesji i mogli śledzić jej przebieg w trybie online na stronie Internetowej Gminy 
Darłowo. Także uchwały zostały im udostępnione w trybie online.  
 
Ponadto w sesji udział wzięli: 
Pan Radosław Głażewski – Wójt Gminy Darłowo, wnioskodawca dzisiejszej sesji.  
Pani Violetta Kolanek – Skarbnik Gminy Darłowo;  
 
Pan Maciej Jabłoński Radca Prawny oglądał sesje online w swoim biurze tu w Urzędzie.  
 
Na protokolantkę pan przewodniczący powołał panią Iwonę Kowalską. 
 
Potwierdzeniem uczestnictwa w sesji jest nagranie online udostępnione na stronie internetowej Gminy Darłowo.  
 
/Lista obecności radnych w dzisiejszej sesji potwierdzona przez przewodniczącego rady stanowi załącznik nr 1 
do niniejszego protokołu/  
 
/Lista obecności zaproszonych gości stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu/  
 

Przewodniczący Rady Gminy Darłowo poinformował obecnych na sesji, że dzisiejsza 
sesja została zwołana zgodnie z art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 o samorządzie 
gminnym (Dz. U. z 2019 r. poz. 506 ze zm.) na wniosek Wójta Gminy Darłowo.  

Wniosek Wójta Gminy Darłowo o zwołanie sesji nadzwyczajnej został złożony w 
dniu  
2 kwietnia 2020 roku w Biurze Rady. Wobec powyższego sesja została zwołana zgodnie                          
z ustawą.  
 
 Przewodniczący poinformował, że warunkiem zastosowania zdalnego trybu 
obradowania jest posiadanie przez każdego radnego odpowiednich warunków technicznych. 
Takie warunki zostały spełnione. Gmina Darłowo wyposażyła każdego radnego Rady Gminy 
Darłowo w tablety z internetem oraz wszelkimi niezbędnymi narzędziami do brania udziału w 
obradach sesji prowadzonych w trybie online (zdalnym). 
 Każdy radny ma możliwość zabrania głosu, formułowania poprawek, składania 
wniosków i głosowania w czasie rzeczywistym. Wyposażenie każdego radnego Rady Gminy 
Darłowo w takie warunki techniczne dają Przewodniczącemu Rady pewność, że podczas 
głosowań na dzisiejszej sesji głosy zostaną oddane przez radnych zgodnie z prawem. 
Głosowania będą przeprowadzone tylko w trakcie posiedzenia w określonych momentach.  

 
/Wniosek Wójta Gminy Darłowo o zwołanie sesji nadzwyczajnej Rady Gminy stanowi załącznik nr 1 do 
niniejszego protokołu/ 
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Pan Grzegorz Hejno Przewodniczący Rady Gminy Darłowo przystąpił do 
ustalenia porządku obrad, przy czym przypomniał, że proponowany porządek obrad 
wszyscy Radni otrzymali wraz z zawiadomieniem na dzisiejszą sesję. 

Ad. 2. 

 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo przypomniał obecnym że jest to sesja zwołana 

w trybie nadzwyczajnym, na wniosek, wobec czego dodatkowym warunkiem dokonania 
zmiany w porządku obrad jest przede wszystkim zgoda wnioskodawcy na tę zmianę.  
 
/Wniosek o zwołanie sesji stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu/ 

 
Następnie Przewodniczący zapytał czy ktoś z Państwa Radnych lub Wójt chciałby 

złożyć wniosek o zmianę porządku obrad?  
Przewodniczący upewnił się czy ktoś się zgłasza.  
Nikt się nie zgłosił.  

 
Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad dzisiejszej sesji:  
1. Otwarcie obrad sesji.  
2. Ustalenie porządku obrad.  
3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2020 rok.                            

DRUK Nr 1/2020XIX 
4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Darłowo 

na lata 2020-2025. DRUK Nr 2/2020XIX 
5. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego na spłatę wcześniej 

zaciągniętej pożyczki. DRUK Nr 3/2020XIX 
6. Podjęcie uchwały w sprawie pożyczki długoterminowej na występujący deficyt budżetu 

na 2020 rok. DRUK Nr 4/2020XIX 
7. Podjęcie uchwały w sprawie kredytu długoterminowego na występujący deficyt budżetu 

na 2020 rok. DRUK Nr 5/2020XIX 
8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Darłowo. DRUK Nr 6/2020XIX 
9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Darłowo na 2020 rok”.          
DRUK Nr 7/2020XIX 

10. Zamknięcie obrad.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo poddał pod głosowanie ustalony porządek obrad, przy 
czym wywoływał każdego radnego zgodnie z porządkiem alfabetycznym z imienia i nazwiska 
i zadawał mu pytanie czy jest za przyjęciem proponowanego porządku obrad dzisiejszej sesji, 
czy jest przeciw, czy się wstrzymał.  
 
Wywołani radni głosując odpowiadali:  
1. Radny Dariusz Bańczewski odpowiedział, że jest ZA. 
2. Radny Waldemar Bonk odpowiedział, że jest ZA. 
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3. Radny Robert Ciszek był nieobecny. 
4. Radna Marzena Drzewucka odpowiedziała, że jest ZA. 
5. Radny Mirosław Gałuszkiewicz odpowiedział, że jest ZA.  
6. Radny Grzegorz Hejno odpowiedział, że jest ZA. 
7. Radny Bogdan Herbeć odpowiedział, że jest ZA. 
8. Radny Henryk Ignatowicz odpowiedział, że jest ZA. 
9. Radna Anna Krawczuk-Kiełb odpowiedziała, że jest ZA. 
10. Radna Joanna Lach odpowiedziała, że jest ZA.  
11. Radny Wiesław Moskwa odpowiedział, że jest ZA.  
12. Radny Henryk Noworolnik odpowiedział, że jest ZA.  
13. Radna Justyna Osses odpowiedziała, że jest ZA. 
14. Radny Piotr Szewczykowski odpowiedział, że jest ZA.  
15. Radny Adam Wasienko odpowiedział, że jest ZA. 
 
Podsumowując w głosowaniu udział wzięło 14 Radnych Rady Gminy Darłowo głosując: 
14 głosów za przyjęciem porządku obrad XIX sesji, 
0 głosów przeciw, 
0 głosów wstrzymujących 
1 nieobecny. 
 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący Rady Gminy Darłowo powiedział, że 
porządek obrad został przyjęty.  
 
/Porządek obrad wraz z zawiadomieniem stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu/ 
 
Przewodniczący poinformował, że dzisiejsza sesja dłużej będzie trwała niż w normalnych 
warunkach ze względu na to, że musi mieć pewność, że dany radny oddaje głos na daną 
uchwałę.  
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2020 rok.                                
Druk Nr 1/2020XIX 

Ad. 3. 

 
/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2020 rok stanowi 
załącznik nr 5 do niniejszego protokołu/ 
 
/Autopoprawka do zmian na 2020 rok (czyli do trzech kolejnych projektów uchwał) stanowi załącznik nr 6 
do niniejszego protokołu/  
 
Pan wójt powiedział, że wita wszystkich radnych na tej niecodziennej sesji w takim trybie 
pierwszy raz w historii Gminy Darłowo. Wójt powiedział, że będą jeszcze te sesje się 
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odbywały na pewno, ale ma nadzieję, że kiedyś będziemy mieli możliwość spotkać się 
osobiście i tak jak dotychczas będziemy mogli te sesje przeprowadzać. Pan wójt powiedział 
do przewodniczącego o możliwość udzielenia mu głosu na koniec sesji przed zakończeniem, 
ponieważ chciałby kilka słów powiedzieć o sytuacji jaka jest w naszej gminie, a tego nie 
chciałby teraz w uchwałach mówić.  
 
Przewodniczący powiedział, że nie ma problemu.  
 
Pan wójt przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem i autopoprawką. Zwiększamy 
dochody, które wynikają z dotacji na PSZOK (Punkt Selektywnej Zbiórki Odpadów 
Komunalnych), którą jeszcze otrzymamy w kwocie 63 773,00 zł. Zwiększamy także dochody 
z zadania programu antysmogowego na ten rok bo dostaniemy kwotę dotacji 104 477,00 zł. 
Czyli dochody razem zwiększamy o kwotę 168 250,00 zł. Także będziemy zwiększać 
dochody w autopoprawce po stronie dochodów i wydatków 35 000,00 zł na stypendia 
socjalne. Zwiększamy wydatki między innymi na te stypendia socjalne, na realizację zadania 
„Budowa instalacji fotowoltaicznych dla potrzeb obiektów użyteczności publicznej na terenie 
Gminy Darłowo 36 000,00 zł bo tyle będzie kosztowała dokumentacja techniczna oraz na 
realizację Programu antysmogowego, który na ten rok będzie wynosił 132 250,00 zł. Także 
Gmina tu wygrała konkurs i w niedługim czasie na następnej sesji będzie uchwała określająca 
regulamin naboru w tym konkursie dla naszych mieszkańców żeby mogli wymienić sobie 
źródło ogrzewania jakim jest piec. Tu dokonujemy także przeniesień drobnych wydatków z 
funduszu sołeckiego w sołectwach Wiekowo, Kopań. Także przenosimy środki pomiędzy 
działami a dotyczy to utrzymania porządku na cmentarzach i na utrzymanie porządku i 
czystości w Uzdrowisku i poza uzdrowiskiem o kwotę 6 235,50 zł, żeby zrealizować umowę 
którą zawarliśmy z naszym zakładem.  
 
Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                           
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały wraz z autopoprawką.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2020 rok stanowi załącznik nr 7 do 
niniejszego protokołu/  
 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 
2020 rok z autopoprawką:  
 
Przewodniczący Rady powiedział, że głosowanie będzie tak samo wyglądało jak nad 
przyjęciem porządku obrad, czyli, że będzie wywoływał każdego z radnych i prosił o 
przedstawianie własnego stanowiska w głosowaniu, czy jest za, czy przeciw czy się 
wstrzymał.  
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Następnie Przewodniczące wywoływał każdego radnego z imienia i nazwiska i zadawał mu 
pytanie czy jest za pojęciem uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2020 
rok? 
Kolejno wywołani radni głosując odpowiadali następująco:  
1. Radny Dariusz Bańczewski odpowiedział: „Dariusz Bańczewski jestem ZA”. 
2. Radny Waldemar Bonk odpowiedział: „Waldemar Bonk jestem ZA”. 
3. Radny Robert Ciszek był nieobecny. 
4. Radna Marzena Drzewucka odpowiedziała: „Marzena Drzewucka jestem ZA”. 
5. Radny Mirosław Gałuszkiewicz odpowiedział: „Mirosław Gałuszkiewicz jestem ZA”.  
6. Radny Grzegorz Hejno odpowiedział: „Radny Grzegorz Hejno jestem ZA”. 
7. Radny Bogdan Herbeć odpowiedział: „Bogdan Herbeć jestem ZA”. 
8. Radny Henryk Ignatowicz odpowiedział: „Henryk Ignatowicz jestem ZA”. 
9. Radna Anna Krawczuk-Kiełb odpowiedziała: „Anna Krawczuk-Kiełb  jestem ZA”. 
10. Radna Joanna Lach odpowiedziała: „Joanna Lach jestem ZA”.  
11. Radny Wiesław Moskwa odpowiedział: „Wiesław Moskwa jestem ZA”.  
12. Radny Henryk Noworolnik odpowiedział: „Henryk Noworolnik jestem ZA”.  
13. Radna Justyna Osses odpowiedziała: „Justyna Osses jestem ZA”. 
14. Radny Piotr Szewczykowski odpowiedział: „Piotr Szewczykowski jestem ZA”.  
15. Radny Adam Wasienko odpowiedział: „Adam Wasieńko jestem ZA”. 
 
Pan przewodniczący podziękował radnym za sprawne przeprowadzenie głosowania.  
Podczas głosowania na sesji w trybie zdalnym obecnych było 14 radnych.  
Udział w głosowaniu wzięło 14 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
14 głosami za, przy  
0 głosach przeciw,  
0 głosach wstrzymujących,  
podjęła
 

 uchwałę w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2020 rok. 

/Uchwała Nr XIX.194.2020 Rady Gminy Darłowo w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2020 rok 
stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
 
 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Darłowo na lata 2020-2025. Druk Nr 2/2020XIX 

Ad. 4. 

 
/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Darłowo 
na lata 2020-2025 stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu/ 
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Pan wójt powiedział, że chciałby przedstawić projekt uchwały wraz z autopoprawką bo na 
skutek zmian w budżecie także też tu będzie pewna korekta dochodów i wydatków. Więc 
autopoprawka dotyczy też zmian w budżecie, który zamyka się kwotami:  
dochody 63 226 521,95 zł, a wydatki 74 769 715,63 zł. Dodatkowo w Wieloletniej 
Prognozie Finansowej wprowadzamy Program antysmogowy który będzie składał się kwot w 
2020 roku kwota 132 250,00 zł, w 2021 roku 233 450,00 zł. Także wprowadzamy zadanie 
inwestycyjne „Budowa instalacji fotowoltaicznych dla potrzeb obiektów użyteczności 
publicznej na terenie Gminy Darłowo w 2020 roku 36 000,00 zł, w 2021 roku 650 218,06 zł. 
Tu 80 % kwoty będzie z dofinansowania. Wójt prosił o przychylne zagłosowanie nad ta 
uchwałą.  
 
Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                           
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały wraz z autopoprawką.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Darłowo na lata 2020-
2025 stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu/  
 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Darłowo na lata 2020-2025 wraz z autopoprawką:  
 
Przewodniczący Rady wywoływał każdego radnego z imienia i nazwiska i zadawał mu 
pytania czy jest za pojęciem uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Darłowo na lata 2020-2025 z autopoprawką, czy jest przeciw, czy się wstrzymał? 
 
Kolejno wywołani radni głosując odpowiadali następująco:  
1. Radny Dariusz Bańczewski odpowiedział: „Dariusz Bańczewski jestem ZA”. 
2. Radny Waldemar Bonk odpowiedział: „Waldemar Bonk jestem ZA”. 
3. Radny Robert Ciszek był nieobecny. 
4. Radna Marzena Drzewucka odpowiedziała: „Marzena Drzewucka jestem ZA”. 
5. Radny Mirosław Gałuszkiewicz odpowiedział: „Mirosław Gałuszkiewicz jestem ZA”.  
6. Radny Grzegorz Hejno odpowiedział: „Radny Grzegorz Hejno jestem ZA”. 
7. Radny Bogdan Herbeć odpowiedział: „Bogdan Herbeć jestem ZA”. 
8. Radny Henryk Ignatowicz odpowiedział: „Henryk Ignatowicz jestem ZA”. 
9. Radna Anna Krawczuk-Kiełb odpowiedziała: „Anna Krawczuk-Kiełb  jestem ZA”. 
10. Radna Joanna Lach odpowiedziała: „Joanna Lach jestem ZA”.  
11. Radny Wiesław Moskwa odpowiedział: „Wiesław Moskwa jestem ZA”.  
12. Radny Henryk Noworolnik odpowiedział: „Henryk Noworolnik jestem ZA”.  
13. Radna Justyna Osses odpowiedziała: „Justyna Osses jestem ZA”. 
14. Radny Piotr Szewczykowski odpowiedział: „Piotr Szewczykowski jestem ZA”.  
15. Radny Adam Wasienko odpowiedział: „Adam Wasieńko jestem ZA”. 
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Podczas głosowania na sesji w trybie zdalnym obecnych było 14 radnych. 
Udział w głosowaniu wzięło 14 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
14 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosach wstrzymujących 
podjęła

 

 uchwałę w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Darłowo 
na lata 2020-2025. 

/Uchwała Nr XIX.195.2020 Rady Gminy Darłowo w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Darłowo na lata 2020-2025 stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego na spłatę 
wcześniej zaciągniętej pożyczki. Druk Nr 3/2020XIX 

Ad. 5. 

 
/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego na spłatę wcześniej 
zaciągniętej pożyczki załącznik nr 12 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan wójt powiedział, że to jest jedna z trzech uchwał, która dotyczy zaciągnięcia kredytów i 
pożyczek. Przedmiotowy projekt uchwały wójt przedstawił wraz z autopoprawką, ponieważ 
zakradł się w niej mały chochlik. Chodzi o kwotę 520 708,00 zł. Autopoprawka dotyczy 
terminu do roku 31 grudnia 2025 roku. Aczkolwiek ten kredyt dotyczy dofinansowania jakie 
mamy uzyskać, którego jeszcze nie zdążyliśmy spłacić, bo te środki, cały czas ten wniosek 
przez Urząd Marszałkowski jest badany. Chodzi o Kowalewice, kanalizację. Jeżeli te środki 
dostaniemy, to ten kredyt zostanie spłacony. Także to jest taki kredyt, który pozostanie w taki 
sposób spłacony.  
 
Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                           
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały wraz z autopoprawką.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego na spłatę wcześniej zaciągniętej 
pożyczki stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu/  
 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
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Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego 
na spłatę wcześniej zaciągniętej pożyczki z autopoprawką:  
 
Przewodniczący Rady wywoływał każdego radnego z imienia i nazwiska i zadawał mu 
pytania czy jest za pojęciem uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego na 
spłatę wcześniej zaciągniętej pożyczki, czy jest przeciw, czy się wstrzymał? 
Kolejno wywołani radni głosując odpowiadali następująco:  
1. Radny Dariusz Bańczewski odpowiedział: „Dariusz Bańczewski jestem ZA”. 
2. Radny Waldemar Bonk odpowiedział: „Waldemar Bonk jestem ZA”. 
3. Radny Robert Ciszek był nieobecny. 
4. Radna Marzena Drzewucka odpowiedziała: „Marzena Drzewucka jestem ZA”. 
5. Radny Mirosław Gałuszkiewicz odpowiedział: „Mirosław Gałuszkiewicz jestem ZA”.  
6. Radny Grzegorz Hejno odpowiedział: „Radny Grzegorz Hejno jestem ZA”. 
7. Radny Bogdan Herbeć odpowiedział: „Bogdan Herbeć jestem ZA”. 
8. Radny Henryk Ignatowicz odpowiedział: „Henryk Ignatowicz jestem ZA”. 
9. Radna Anna Krawczuk-Kiełb odpowiedziała: „Anna Krawczuk-Kiełb  jestem ZA”. 
10. Radna Joanna Lach odpowiedziała: „Joanna Lach jestem ZA”.  
11. Radny Wiesław Moskwa odpowiedział: „Wiesław Moskwa jestem ZA”.  
12. Radny Henryk Noworolnik odpowiedział: „Henryk Noworolnik jestem ZA”.  
13. Radna Justyna Osses odpowiedziała: „Justyna Osses jestem ZA”. 
14. Radny Piotr Szewczykowski odpowiedział: „Piotr Szewczykowski jestem ZA”.  
15. Radny Adam Wasienko odpowiedział: „Adam Wasieńko jestem ZA”. 
 
Podczas głosowania na sesji w trybie zdalnym obecnych było 14 radnych. 
Udział w głosowaniu wzięło 14 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
14 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosach wstrzymujących 
podjęła

 

 uchwałę w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego na spłatę wcześniej 
zaciągniętej pożyczki. 

/Uchwała Nr XIX.196.2020 Rady Gminy Darłowo w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego na spłatę 
wcześniej zaciągniętej pożyczki stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej na występujący 
deficyt budżetu na 2020 rok. Druk Nr 4/2020XIX 

Ad. 6. 
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/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej na występujący 
deficyt budżetu na 2020 rok załącznik nr 15 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan wójt powiedział, że ta uchwała powodowania jest inwestycjami, które mamy 
zaplanowane na ten rok, które też są pod wielkim znakiem zapytania, czy rzeczywiście 
zostaną wykonane i w jakim stopniu. Ale mamy zaplanowaną inwestycję „Budowa sieci 
kanalizacyjnej w miejscowości Rusko” i tu na tą inwestycję chcielibyśmy zaciągnąć pożyczkę 
z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i chcielibyśmy być przygotowani. 
Zobaczymy jak te środki w naszym budżecie będą się kształtowały, jakie będą wpływy i czy 
się zdecydujemy na realizację tej inwestycji. Chcielibyśmy mieć tą uchwałę i opinię 
Regionalnej Izby Obrachunkowej, żeby być jak najszybciej do tej inwestycji przygotowani 
jeżeli będzie ona możliwa do realizacji. Tutaj byśmy zaciągali milion złotych pożyczki, która 
będzie spłacana do 2023 roku.     
 
Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                           
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej na występujący deficyt budżetu na 
2020 rok stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu/  
 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej 
na występujący deficyt budżetu na 2020 rok:  
 
Przewodniczący Rady wywoływał każdego radnego z imienia i nazwiska i zadawał mu 
pytania czy jest za pojęciem uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej na 
występujący deficyt budżetu na 2020 rok, czy jest przeciw, czy się wstrzymał? 
Kolejno wywołani radni głosując odpowiadali następująco:  
1. Radny Dariusz Bańczewski odpowiedział: „Dariusz Bańczewski jestem ZA”. 
2. Radny Waldemar Bonk odpowiedział: „Waldemar Bonk jestem ZA”. 
3. Radny Robert Ciszek był nieobecny. 
4. Radna Marzena Drzewucka odpowiedziała: „Marzena Drzewucka jestem ZA”. 
5. Radny Mirosław Gałuszkiewicz odpowiedział: „Mirosław Gałuszkiewicz jestem ZA”.  
6. Radny Grzegorz Hejno odpowiedział: „Radny Grzegorz Hejno jestem ZA”. 
7. Radny Bogdan Herbeć odpowiedział: „Bogdan Herbeć jestem ZA”. 
8. Radny Henryk Ignatowicz odpowiedział: „Henryk Ignatowicz jestem ZA”. 
9. Radna Anna Krawczuk-Kiełb odpowiedziała: „Anna Krawczuk-Kiełb  jestem ZA”. 
10. Radna Joanna Lach odpowiedziała: „Joanna Lach jestem ZA”.  
11. Radny Wiesław Moskwa odpowiedział: „Wiesław Moskwa jestem ZA”.  
12. Radny Henryk Noworolnik odpowiedział: „Henryk Noworolnik jestem ZA”.  
13. Radna Justyna Osses odpowiedziała: „Justyna Osses jestem ZA”. 
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14. Radny Piotr Szewczykowski odpowiedział: „Piotr Szewczykowski jestem ZA”.  
15. Radny Adam Wasienko odpowiedział: „Adam Wasieńko jestem ZA”. 
Podczas głosowania na sesji w trybie zdalnym obecnych było 14 radnych. 
Udział w głosowaniu wzięło 14 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
14 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosach wstrzymujących 
podjęła

 

 uchwałę w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej na występujący 
deficyt budżetu na 2020 rok. 

/Uchwała Nr XIX.197.2020 Rady Gminy Darłowo w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej na 
występujący deficyt budżetu na 2020 rok stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego na 
występujący deficyt budżetu na 2020 rok. Druk Nr 5/2020XIX 

Ad. 7. 

 
/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego na występujący 
deficyt budżetu na 2020 rok załącznik nr 18 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan wójt powiedział, że uchwała była prezentowana na komisji budżetu. Mamy w budżecie 
na prawie 17 milionów inwestycji na ten rok, ale niestety te inwestycje stoją pod znakiem 
zapytania. Mamy dwie duże, które są obecnie wykonywane: to droga w Wiciu i droga w 
Bobolinie. Ale także szereg inwestycji innych mamy. No niestety dochody gminy strasznie 
pójdą w dół, więc tutaj się boimy, czy w ogóle będziemy w stanie wykonywać jakiekolwiek 
inwestycje. Dodatkowo płacimy bardzo duże Janosikowe w wysokości 5 milionów, które 
moglibyśmy przeznaczyć na te inwestycje gdybyśmy nie musieli tego oddawać państwu. 
Czyli wtedy ten kredyt nie wynosiłby 8 milionów, tylko 3 miliony złotych, co by znacznie 
zmieniało tą sytuacje. Też w najbliższych dniach postaram się aby poszło pismo do Ministra 
Finansów w związku z pomocą dla przedsiębiorców. Będziemy planować i niedługo się 
spotkamy także wirtualnie. Chcemy być gotowi do tej inwestycji i zobaczymy jak te wpływy 
do budżetu będą się kształtowały. Proszę o przegłosowanie tej uchwały, czyli chodzi tu o 
zaciągnięcie kredytu do kwoty 7 979 292,00 zł. To nie znaczy, że my w całości ten kredyt 
wykorzystamy.  
 
Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                           
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego na występujący deficyt budżetu na 
2020 rok stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu/  
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Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego 
na występujący deficyt budżetu na 2020 rok:  
 
Przewodniczący Rady wywoływał każdego radnego z imienia i nazwiska i zadawał mu 
pytania czy jest za pojęciem uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego na 
występujący deficyt budżetu na 2020 rok, czy jest przeciw, czy się wstrzymał? 
 
Kolejno wywołani radni głosując odpowiadali następująco:  
1. Radny Dariusz Bańczewski odpowiedział: „Dariusz Bańczewski jestem ZA”. 
2. Radny Waldemar Bonk odpowiedział: „Waldemar Bonk jestem ZA”. 
3. Radny Robert Ciszek był nieobecny. 
4. Radna Marzena Drzewucka odpowiedziała: „Marzena Drzewucka jestem ZA”. 
5. Radny Mirosław Gałuszkiewicz odpowiedział: „Mirosław Gałuszkiewicz jestem ZA”.  
6. Radny Grzegorz Hejno odpowiedział: „Radny Grzegorz Hejno jestem ZA”. 
7. Radny Bogdan Herbeć odpowiedział: „Bogdan Herbeć jestem ZA”. 
8. Radny Henryk Ignatowicz odpowiedział: „Henryk Ignatowicz jestem ZA”. 
9. Radna Anna Krawczuk-Kiełb odpowiedziała: „Anna Krawczuk-Kiełb  jestem ZA”. 
10. Radna Joanna Lach odpowiedziała: „Joanna Lach jestem ZA”.  
11. Radny Wiesław Moskwa odpowiedział: „Wiesław Moskwa jestem ZA”.  
12. Radny Henryk Noworolnik odpowiedział: „Henryk Noworolnik jestem ZA”.  
13. Radna Justyna Osses odpowiedziała: „Justyna Osses jestem ZA”. 
14. Radny Piotr Szewczykowski odpowiedział: „Piotr Szewczykowski jestem ZA”.  
15. Radny Adam Wasienko odpowiedział: „Adam Wasieńko jestem ZA”. 
 
Podczas głosowania na sesji w trybie zdalnym obecnych było 14 radnych. 
Udział w głosowaniu wzięło 14 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
14 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosach wstrzymujących 
podjęła

 

 uchwałę w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego na występujący 
deficyt budżetu na 2020 rok. 

/Uchwała Nr XIX.198.2020 Rady Gminy Darłowo w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego na 
występujący deficyt budżetu na 2020 rok stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
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Rozpatrzenie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy Darłowo. Druk Nr 6/2020XIX 

Ad. 8. 

 
/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Darłowo załącznik nr 21 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan wójt powiedział, że projekt uchwały dotyczy nieruchomości zabudowanej, która znajduje 
się w miejscowości Dobiesław, której stan techniczny nie pozwala na zamieszkiwanie 
obecnych lokatorów. Tym zajmowała się komisja rolnictwa i doskonale ten stan zna. 
Aczkolwiek ci państwo zdecydowali się na zakup tej nieruchomości korzystając także z 
bonifikaty, która im przysługuje. Wójt powiedział, że ma wielką prośbę, żeby radni 
przychylili się do podjęcia tej uchwały.  
 
Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                           
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy 
Darłowo stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu/  
 
Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię

 

 
dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy 
Darłowo stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu/  
 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 
nieruchomości stanowiącej własność Gminy Darłowo:  
 
Przewodniczący Rady wywoływał każdego radnego z imienia i nazwiska i zadawał mu 
pytania czy jest za pojęciem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy Darłowo, czy jest przeciw, czy się wstrzymał? 
 
Kolejno wywołani radni głosując odpowiadali następująco:  
1. Radny Dariusz Bańczewski odpowiedział: „Dariusz Bańczewski jestem ZA”. 
2. Radny Waldemar Bonk odpowiedział: „Waldemar Bonk jestem ZA”. 
3. Radny Robert Ciszek był nieobecny. 
4. Radna Marzena Drzewucka odpowiedziała: „Marzena Drzewucka jestem ZA”. 
5. Radny Mirosław Gałuszkiewicz odpowiedział: „Mirosław Gałuszkiewicz jestem ZA”.  
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6. Radny Grzegorz Hejno odpowiedział: „Radny Grzegorz Hejno jestem ZA”. 
7. Radny Bogdan Herbeć odpowiedział: „Bogdan Herbeć jestem ZA”. 
8. Radny Henryk Ignatowicz odpowiedział: „Henryk Ignatowicz jestem ZA”. 
9. Radna Anna Krawczuk-Kiełb odpowiedziała: „Anna Krawczuk-Kiełb  jestem ZA”. 
10. Radna Joanna Lach odpowiedziała: „Joanna Lach jestem ZA”.  
11. Radny Wiesław Moskwa odpowiedział: „Wiesław Moskwa jestem ZA”.  
12. Radny Henryk Noworolnik odpowiedział: „Henryk Noworolnik jestem ZA”.  
13. Radna Justyna Osses odpowiedziała: „Justyna Osses jestem ZA”. 
14. Radny Piotr Szewczykowski odpowiedział: „Piotr Szewczykowski jestem ZA”.  
15. Radny Adam Wasienko odpowiedział: „Adam Wasieńko jestem ZA”. 
 
Podczas głosowania na sesji w trybie zdalnym obecnych było 14 radnych. 
Udział w głosowaniu wzięło 14 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
14 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosach wstrzymujących 
podjęła

 

 uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Darłowo. 

/Uchwała Nr XIX.199.2020 Rady Gminy Darłowo w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 24 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami 
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Darłowo na 
2020 rok”. Druk Nr 7/2020XIX 

Ad. 9. 

 
/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 
oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Darłowo na 2020 rok” załącznik nr 25 do niniejszego 
protokołu/ 
 
Pan wójt powiedział, że jak co roku do końca marca jesteśmy zobowiązani podjąć uchwałę 
dotyczącą programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi. W tym roku nie mieliśmy 
możliwości spotkania się aby do końca marca ten program uchwalić. Dzisiaj ta uchwała jest 
pozytywnie zaopiniowana przez Powiatowego Lekarza Weterynarii oraz przez organizacje 
społeczne i koła łowieckie, które na terenie gminy występują. Jak co roku ten program jest 
niezmienny, określa określone ramy co my z tymi zwierzętami bezdomnymi robimy. Tak 
realizowane są cele żeby tych zwierząt bezdomnych było jak najmniej. Kwota, którą 
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przeznaczamy na realizację tego programu wynosi czterdzieści tysięcy złotych, tak jak w 
ubiegłym roku. Musimy oszczędnie gospodarować tymi środkami.  
 
Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                           
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Darłowo na 2020 rok” stanowi załącznik nr 26 do 
niniejszego protokołu/  
 
Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię

 

 
dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Darłowo na 2020 rok” stanowi załącznik nr 27 do 
niniejszego protokołu/  
 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad 
zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 
Darłowo na 2020 rok”:  
 
Przewodniczący Rady wywoływał każdego radnego z imienia i nazwiska i zadawał mu 
pytania czy jest za pojęciem uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami 
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Darłowo na 2020 
rok”, czy jest przeciw, czy się wstrzymał? 
 
Kolejno wywołani radni głosując odpowiadali następująco:  
1. Radny Dariusz Bańczewski odpowiedział: „Dariusz Bańczewski jestem ZA”. 
2. Radny Waldemar Bonk odpowiedział: „Waldemar Bonk jestem ZA”. 
3. Radny Robert Ciszek był nieobecny. 
4. Radna Marzena Drzewucka odpowiedziała: „Marzena Drzewucka jestem ZA”. 
5. Radny Mirosław Gałuszkiewicz odpowiedział: „Mirosław Gałuszkiewicz jestem ZA”.  
6. Radny Grzegorz Hejno odpowiedział: „Radny Grzegorz Hejno jestem ZA”. 
7. Radny Bogdan Herbeć odpowiedział: „Bogdan Herbeć jestem ZA”. 
8. Radny Henryk Ignatowicz odpowiedział: „Henryk Ignatowicz jestem ZA”. 
9. Radna Anna Krawczuk-Kiełb odpowiedziała: „Anna Krawczuk-Kiełb  jestem ZA”. 
10. Radna Joanna Lach odpowiedziała: „Joanna Lach jestem ZA”.  
11. Radny Wiesław Moskwa odpowiedział: „Wiesław Moskwa jestem ZA”.  

Radny Henryk Noworolnik nie odpowiedział, ponieważ zawiesił mu się dźwięk.  
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12. Pan Przewodniczący jeszcze dwukrotnie wywołał radnego Henryka Noworolnika, który 
odpowiedział: „Henryk Noworolnik jestem ZA”.  

 
W tym momencie nie słychać było pana przewodniczącego, ponieważ był problem z 
mikrofonem. 
W tym momencie pan wójt powiedział, że musimy poczekać, ponieważ nie słychać 
przewodniczącego.  
 
Pan wójt powiedział, że już minutkę, tylko damy znać przewodniczącemu, że coś się stało, że 
coś jest nie tak, bo stracił połączenie. Proszę cierpliwie poczekać i zaraz wrócimy do 
głosowania. Po chwili pan wójt powiedział, że mamy taką drobna przerwę u pana 
przewodniczącego wynikającą z przyczyn technicznych. Wójt powiedział, że w tej przerwie 
powie parę słów do wszystkich mieszkańców naszej gminy, który nas oglądają i sołtysów o 
sytuacji w naszej gminie.  

Mamy czterdzieści osób na kwarantannie, około siedemnastu w domostwach i to jest 
dużo. Podobnie jak w innych gminach. Tu Centrum Zarządzania Kryzysowego pan Piotr 
Słupski jest w stałym kontakcie telefonicznym z tymi osobami codziennie. Jeżeli wynikają 
takie potrzeby to urząd je zaspokaja, czyli najczęściej są to artykuły spożywcze i leki, które 
dostarczamy tym mieszkańcom. Bardzo często te kwarantanny już się kończą w naszej 
gminie. Aczkolwiek cały czas pojawiają się nowe osoby, które tę kwarantannę mają, bo 
przyjeżdżają z zagranicy. Na dzień dzisiejszy nie mamy osoby zakażonej wirusem w naszej 
gminie. Aczkolwiek w powiecie jest jedna osoba, co nie ukrywam nas bardzo martwi. Pan 
wójt powiedział, że prosi wszystkich, żeby jednak wziąć to na poważnie, bo patrząc na to co 
się dzieje w innych krajach, żeby nie wychodzić z domu. Żeby rzeczywiście potraktować to 
serio. Bo każdemu się wydaje, że jak mieszka na wiosce, to w mniejszym stopniu go dotyczy, 
ale niestety tak nie jest. To dotyczy nas bardzo. Mamy osoby starsze, dzieci i bardzo często 
bawią się na zamkniętych placach zabaw, chodzą po wioskach, że osoby starsze odwiedzają 
się, chodzą także do sklepów. Proszę wyręczmy je i zachęćmy te osoby, żeby nie wychodziły, 
bo one są najbardziej narażone na to zakażenie, więc dbajmy o nich ale także miejmy uwagę 
na to żeby powiadamiać nas o takich sytuacjach i my też będziemy informować organizacje 
odpowiedzialne czyli policję dla naszego dobra. Dla naszego dobra. Pan wójt powtórzył. 
Każdemu się wydaje, że ten problem jest dla nas odległy, aczkolwiek on już jest naprawdę 
blisko nas. To, że mieszkamy w wioskach, w domach oddalonych od siebie, to wcale nas 
przed tym nie chroni. Pan wójt powiedział, że Gmina Darłowo dziękuje pracownikom ale i 
radnej Marzenie Drzewuckiej, która szyje cały czas maseczki. Maseczki zostały podzielone 
na sołectwa i zostały przekazane sołtysom, żeby trafiły do tych najbardziej potrzebujących. 
Trzy tysiące maseczek wielokrotnego użytku zostało zamówionych i dalej będą rozdzielane 
dla naszych mieszkańców. Sołtysi są odpowiedzialni.  Wójt prosił, żeby sołtysi dotarli do tych 
osób w sołectwach a Rady Sołeckie, żeby pomogły sołtysom. Także zróbmy to dla naszego 
dobra. Dla naszego bezpieczeństwa. To dzieje się rzeczywiście u nas. Bądźmy ostrożni i 
trzymajmy się, żebyśmy mogli wspólnie jeszcze przed latem spotkać się rzeczywiście w 
sposób realny tutaj na sali obrad, w mieście, na skwerach, czy na plażach, żebyśmy mogli żyć 
jak przedtem. Dziękuję.  
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Pan Przewodniczący odzyskał łączność i powiedział, że bardzo dziękuje panu wójtowi, że 
zabrał głos w trakcie gdy miał problemy techniczne podczas prowadzenia tej sesji. W 
związku z faktem, że przerwało coś w trakcie głosowania, więc przeprowadzi jej jeszcze raz 
od początku nad drukiem nr 7/2020XIX. 
 
Przewodniczący Rady wywoływał każdego radnego z imienia i nazwiska i zadawał mu 
pytania czy jest za pojęciem uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami 
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Darłowo na 2020 
rok”, czy jest przeciw, czy się wstrzymał? 
 
Kolejno wywołani radni głosując odpowiadali następująco:  
1. Radny Dariusz Bańczewski odpowiedział: „Dariusz Bańczewski jestem ZA”. 
2. Radny Waldemar Bonk odpowiedział: „Waldemar Bonk jestem ZA”. 
3. Radny Robert Ciszek był nieobecny. 
4. Radna Marzena Drzewucka odpowiedziała: „Marzena Drzewucka jestem ZA”. 
5. Radny Mirosław Gałuszkiewicz odpowiedział: „Mirosław Gałuszkiewicz jestem ZA”.  
6. Radny Grzegorz Hejno odpowiedział: „Radny Grzegorz Hejno jestem ZA”. 
7. Radny Bogdan Herbeć odpowiedział: „Bogdan Herbeć jestem ZA”. 
8. Radny Henryk Ignatowicz odpowiedział: „Henryk Ignatowicz jestem ZA”. 
9. Radna Anna Krawczuk-Kiełb odpowiedziała: „Anna Krawczuk-Kiełb  jestem ZA”. 
10. Radna Joanna Lach odpowiedziała: „Joanna Lach jestem ZA”.  
11. Radny Wiesław Moskwa odpowiedział: „Wiesław Moskwa jestem ZA”.  
12. Radny Henryk Noworolnik kilkakrotnie odpowiedział: „Henryk Noworolnik jestem ZA”.  
13. Radna Justyna Osses odpowiedziała: „Justyna Osses jestem ZA”. 
14. Radny Piotr Szewczykowski odpowiedział: „Piotr Szewczykowski jestem ZA”.  
15. Radny Adam Wasienko odpowiedział: „Adam Wasieńko jestem ZA”. 
 
Podczas głosowania na sesji w trybie zdalnym obecnych było 14 radnych. 
Udział w głosowaniu wzięło 14 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
14 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosach wstrzymujących 
podjęła

 

 uchwałę w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 
oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Darłowo na 2020 rok”. 

/Uchwała Nr XIX.200.2020 Rady Gminy Darłowo w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami 
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Darłowo na 2020 rok” stanowi 
załącznik nr 28 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 



Strona 18 z 18 
 

Pan przewodniczący powiedział, że oddaje teraz głos panu wójtowi, który chciał jeszcze się 
wypowiedzieć przed zamknięciem sesji.  
 
Pan wójt powiedział, że w sumie w tej przerwie technicznej powiedział na temat sytuacji 
epidemicznej na terenie gminy. Jeszcze raz apelował do wszystkich, żeby zostali w domu dla 
bezpieczeństwa własnego i innych. To jest wszystko po to, żeby ta choroba nie przyniosła 
takich skutków jak w innych krajach. A to, że żyjemy na terenach wiejskich nie oznacza, że 
ten problem nas nie dotyczy. Jeszcze raz apelował, żebyśmy zostali w domach. Następnie pan 
wójt powiedział do radnych, że nawet podczas epidemii nie wolno zapominać o miłych 
rzeczach. Zawsze gdy spotykaliśmy się na sesjach, a ktoś miał urodziny, to w jakiś sposób je 
obchodziliśmy i składaliśmy życzenia. Dlatego powiedział, że chciałby złożyć życzenia 
radnemu Henrykowi Noworolnikowi, bo w sobotę miła urodziny. Wójt życzył radnemu 
zdrowia, radości, szczęścia i spokoju i tego czego teraz się życzy czyli dużo zdrówka. Tego 
wójt życzył w imieniu swoim oraz wszystkich radnych. Powiedział, że nie będziemy śpiewać 
tu na wizji, ale odśpiewamy jak się spotkamy na Sali razem.  
 
Pan przewodniczący powiedział, że przyłączamy się do tego apelu i oczywiście do życzeń dla 
radnego Henryka Noworolnika. Następnie przewodniczący przypomniał radnym, że 
oświadczenia majątkowe należy składać do 30 kwietnia 2020 roku. Na skrzynki mailowe 
radni otrzymają informację i formularze do wypełnienia jak co roku. Przewodniczący 
powiedział, że oczywiście służy pomocą przy wypełnieniu. Powiedział, że chciałby żebyśmy 
tą procedurę jak co roku przeprowadzili sprawnie i na czas, dlatego prosi o przyłożenie się do 
tej sprawy.  
 
 
 

 
Ad. 10. 

Wobec wyczerpania tematu ustalonego porządku obrad XIX sesji Rady Gminy 
Darłowo VIII kadencji – Pan Grzegorz Hejno Przewodniczący Rady Gminy Darłowo 
zamknął obrady o godzinie 1258 w dniu 3 kwietnia 2020 roku. 
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